
 

 

 

 

 

Geen vergunning voor studentenhuizen van voor 2007   AcM1 

 
 
De ondergetekende, het lid van de raad van de gemeente Eindhoven, heeft de eer de volgende 
actuele motie aan te bieden; 
 
 
Constaterende dat: 
 

- De wethouder alsnog vergunningseisen wil stellen aan studentenhuizen van voor 2007; 
- De raad in het verleden er ook al voor gepleit heeft geen vergunningseisen te stellen aan 

studentenhuizen die reeds voor 2007 als zodanig in gebruik waren ; 
 
 
Overwegende dat: 

- De eisen die de wethouder wil stellen strijdig zijn met de geest van de uitspraak van de Raad 
van State; 

- Het uiterst waarschijnlijk is dat de gemeente ook in deze zaak door de RvS terug zal worden 
geroepen; 

 
 
Van mening zijnde dat: 

- Dat het niet zinvol is geld en ambtelijke capaciteit te besteden aan kansloze procedures; 
 
 
Stelt de raad voor te besluiten: 

1 De wethouder op te dragen te stoppen met vergunningsprocedures tegen eigenaren van 
panden die al voor 2007 kamergewijs verhuurd werden; 

2 De middelen en de capaciteit die daardoor vrijkomen in te zetten voor bestrijding van 
 woonoverlast; 

 
 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
De leden van de raad, 
Hans Rozendaal, VVD 
Dré Rennenberg (OAE) 
 
 

 
De actuele motie is  aangenomen  in de raadsvergadering van 24 november 2015  
                         verworpen 
 
……………………………………………………………………….griffier 


